
Sporządzono: 22-02-2019

Protokół z sesji

V sesja Rady Miejskiej w Barlinku VIII kadencji samorządu gminnego
data posiedzenia: 31-01-2019

miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Barlineckiego Ośrodka Kultury przy ul, Podwale 9, l piętro

c

Porządek obrad

l. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie wniosków radnych w sprawie wprowadzenia zmian do

porządku obrad,
3. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych.
4, Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski.
5. Informacja o oddziaływaniu pól elektromagnetycznych emitowanych przez urządzenia telefonii

komórkowej na terenie Miasta i Gminy Barlinek.
6. Projekt uchwały w sprawie określenia warunków udzielenia bonifikaty od opłaty jednorazowej za

przekształcenie prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe
w prawo własności tych gruntów.

7. Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnika określonej
pojemności.

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2019 rok,
9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019.
10, Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do spółki Szpital

Barlinek spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, na podwyższenie jej kapitału zakładowego
oraz objęcie udziałów w podwyższonym kapitale.

11. Projekt uchwały w sprawie nabycia przez Gminę Babinek udziału 3/8 części w nieruchomości
gruntowej oznaczonej w ewidencji gruntów działką nr 255 w obr. l Barlinka.

12. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu
Województwa Zachodniopomorskiego,

13. Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej.
14. Informacja Przewodniczącego Rady z pracy w okresie sprawozdawczym oraz zgłoszonych

poprawkach lub uzupełnieniach do protokołu z poprzedniej sesji.
15. Informacja z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
16. Sprawy różne.
17. Zakończenie sesji.

Wykaz głosowań

l. autopoprawka do projektu uchwały o bonifikacie
odrzucono przedmiot głosowania (w. zwykła)

obecni: 13 (nieoddane: 13 ), nieobecni: 2
ZA - O -
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -



2. autopoprawka do projektu uchwały o bonifikacie
przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)

obecni: 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2
ZA - 12 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Lewandowska Bernarda; ŁuczakSylewster;
Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary; Poleszczuk Jacek; Rudnicka Iwona; Strychalski Tomasz;
Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - l - Krzyżanowski Cezary;

3. Projekt uchwały w sprawie określenia warunków udzielenia bonifikaty od opłaty jednorazowej za
przekształcenie prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe
w prawo własności tych gruntów.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2
ZA -12 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Lewandowska Bernarda; Łuczak Sylewster;
Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary; Poleszczuk Jacek; Rudnicka Iwona; Strychalski Tomasz;
Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - l - Krzyżanowski Cezary;

4. Wniosek radnego Michała Antosiewicza dot. wprowadzenia następującej zmiany zapisu w par. l
ust. 3 projektu uchwały dot. odpadów komunalnych: sformułowanie "więcej niż 5 osób" zastąpić
sformułowaniem "co najmniej 5 osób".

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2
ZA - 11 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Lewandowska Bernarda; Łuczak Sylewster;
Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary; Rudnicka Iwona; Strychalski Tomasz; Symela Jerzy;
Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 2 - Krzyżanowski Cezary; Poleszczuk Jacek;

5. Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnika określonej
pojemności.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2

(^ ZA -10 - Kowalewska Alicja; Łuczak Sylewster; Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary;
Poleszczuk Jacek; Rudnicka Iwona; Strychalski Tomasz; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał;
Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - l - Krzyżanowski Cezary;
WSTRZYMAŁO SIĘ - 2 - Antosiewicz Michał; Lewandowska Bernarda;

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2019 rok,
przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)

obecni: 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2
ZA - 13 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
Łuczak Sylewster; Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary; Poleszczuk Jacek; Rudnicka Iwona;
Strychalski Tomasz; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni; 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2



ZA -12 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
Łuczak Sylewster; Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary; Poleszczuk Jacek; Rudnicka Iwona;
Strychalski Tomasz; Symela Jerzy; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - l - Szczepaniak Rafał;

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do spółki Szpital
Barlinek spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, na podwyższenie jej kapitału zakładowego
oraz objęcie udziałów w podwyższonym kapitale.

11.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni; 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2
ZA -13 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
Łuczak Sylewster; Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary; Poleszczuk Jacek; Rudnicka Iwona;
Strychalski Tomasz; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

9. Projekt uchwały w sprawie nabycia przez Gminę Barlinek udziału 3/8 części w nieruchomości
gruntowej oznaczonej w ewidencji gruntów działką nr 255 w obr. l Barlinka,

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2
ZA - 12 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Lewandowska Bernarda; Łuczak Sylewster;
Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary; Poleszczuk Jacek; Rudnicka Iwona; Strychalski Tomasz;
Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - l - Krzyżanowski Cezary;

10. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu
Województwa Zachodniopomorskiego.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2
ZA -13 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
Łuczak Sylewster; Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary; Poleszczuk Jacek; Rudnicka Iwona;
Strychalski Tomasz; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -
Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2
ZA -13 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
Łuczak Sylewster; Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary; Poleszczuk Jacek; Rudnicka Iwona;
Strychalski Tomasz; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

Przebieg sesji

Ad.pkt.l.

Na podstawie art. 20, ust. l ustawy z dnia 08 marca 1990 roku o samorządzie gminnym Pan Mariusz
Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył V Sesję Rady Miejskiej.

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych. Spełniony został, zatem



warunek do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał.

Lista obecności radnych
stanowi załącznik do protokółu.

Spoza grona Rady w obradach udział wzięło 18 zaproszonych osób,

Lista zaproszonych gości
stanowi załącznik do protokółu.

(
W obradach udział wzięło 10 sołtysów Gminy Barlinek.

(

Lista_obecności sołtysów
stanowi załącznik do protokółu.

Ad.pkt.2.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad,

Radni: Cezary Krzyżanowski, Mariusz Maciejewski i Cezary Michalak zabrali głos na temat
materiałów sesyjnych, które radni otrzymali drogą elektroniczną.

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 3-minutową przerwę w obradach.

Nikt z radnych nie zgłosił wniosku w sprawie wprowadzenia zmiany do porządku obrad.

Ad.pkt.3.

Radny Rafał Szczepaniak zgłosił wnioski o treści:

l. „Wnioskuję o ustalenie właściciela bądź dysponenta pojazdu OPEL VECTRA ZPY 67EK. Pojazd
ten zaparkowany jest od około 2 lat na drodze publicznej przy ulicy Różanej. Mieszkańcy są
zaniepokojeni, że w obrębie miasta stoją pojazdy, które można uznać za porzucone. Proszę o
rozwiązanie tego problemu."

2. „Wnioskuję o modernizację i rozbudową drogi powiatowej numer 2156Z odcinek Dzikowo-



Rychnów wraz z wykonaniem poszerzenia, które umożliwi wykonanie ścieżki rowerowej.
Wniosek proszę skierować do zarządcy drogi - Zarządu Powiatu Myślibórz oraz Rady Powiatu w
Myśliborzu."

3. „Wnioskuję o wykonanie chodnika przed blokiem przy ulicy Chmielna 3. Znajduje się tam ciąg
komunikacyjny i osoby idące przez ten teren przede wszystkim starsze mają problemy z
poruszaniem się. Modernizacja tego odcinka około 100 metrowego poprawi infrastrukturę i
bezpieczeństwo osób się tam poruszających."

4. „Wnioskuję modernizację przejść dla pieszych w obrębie miejskim gminy Barlinek na drodze
wojewódzkiej W 151 oraz drodze W 156. Modernizacja polega na wykonaniu doświetlenia
pionowego i poziomego w drodze co poprawi bezpieczeństwo pieszych oraz kierowców.
Zarządcą drogi jest ZZDW Koszalin i wniosek mój wraz z załącznikiem video proszę skierować
do zarządcy."

Radny Tomasz Strychalski zgłosił wnioski o treści:

l. „Wnioskuję o zastosowanie budowlanych środków uspokojenia ruchu na ul. Szosowej w Barlinku
/' ujęcie go w bieżącym planie utrzymania dróg na rok 2019. Droga powiatowa 1576 Z. "

2, „Wnioskuję o rozważenie możliwości utworzenia dodatkowego przejścia dla pieszych przy ul.
Szosowej na wysokości bloku nr 15. Droga powiatowa 1576 Z. "

Radna Iwona Rudnicka zgłosiła wniosek o treści:

„Zwracam się z pytaniem: na jakim etapie znajduje się wycinka drzew (już oznaczonych) przy drodze
powiatowej nr 2111 Z (ul. Myśliborska)? Czy można oczekiwać, że zagrażające zwaleniem drzewa
zostaną wycięte przed rozpoczęciem okresu wegetacyjnego? Wnioskuję o przyspieszenie prac
związanych z ww. wycinką."

Radny Cezary Krzyżanowski zgłosił wnioski o treści:

l, „Wnioskuję o przedstawienie informacji na temat dotychczasowych działań podejmowanych
przez Burmistrza Barlinka w celu realizacji uchwały sprzedaży obiektu hali „Stoczniowiec" przy
u/. Gorzowskiej w Barlinku. Uchwałę w tej sprawie Rada Miejska podjęła przed wieloma laty.
Obiekt nadal pozostaje niezagospodarowany i popada w ruinę. Proszę o pilną i wyczerpującą
informację w tym zakresie a także analizę możliwości wykorzystania przedmiotowego obiektu
na potrzeby kulturalno - społeczne Gminy Barlinek."

2. „Wnioskuję o aktualizację „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest dla miasta i
gminy Barlinek na lata 2011-2032". Duża część azbestu znajduje się na nieruchomościach
Mieszkańców Gminy Barlinek. Wielu z nich bezskutecznie aplikuje o wsparcie finansowe ze
środków Budżetu Gminy. Aktualizacja Programu powinna umożliwić Im pozyskanie środków
pomocowych w celu bezpiecznej utylizacji szkodliwego azbestu."

3. „Wnioskuję o wyznaczenie przejścia dla pieszych oraz budowę chodnika w celu poprawy
bezpieczeństwa Mieszkańców oraz skomunikowania istniejącego obiektu handlowego
materiałów budowlanych Brico Marche przy ul. Gorzowskiej w Barlinku. Wyżej wskazany odcinek
ulicy (od Maczkowa do ulicy Długiej) jest łącznikiem pomiędzy istniejącymi ścieżkami
rowerowymi. W związku z powyższym należy także powziąć działania mające na celu
wyznaczenie bezpiecznej drogi dla rowerów. "



Radny Jerzy Symela zgłosił:

l. zapytanie o treści:

„Jaki jest stan prowadzonego postępowania przygotowawczego przez Policję w Barlinku odnośnie
podpalenia pomostu na „Szlaku Przygody nad Jeziorem Barlineckim"? Czy sprawa jest w toku lub
została zakończona i z jakim rezultatem? Chodzi o to czy sprawca został wykryty."

2. wniosek o treści:

„Wnioskuję o poprawę bezpieczeństwa pieszych na przejściu dla pieszych na drodze W-151 tj.
skrzyżowanie ul.: Różana - Rynek w momencie gdy znajdują się oni bezpośrednio na przejściu dla
pieszych lub jego najbliższej okolicy poprzez zamontowanie znaku aktywnego D-6 tj. Aktywne
przejście dla pieszych z panelem solarnym."

Radny Michał Antosiewicz zgłosił wnioski o treści:

l, „Wniosek w sprawie parkowania samochodów na:
l. ulicy Marii Skłodowskiej Curie, które utrudniają przejście pieszym po chodniku,
2, ulicy Żabiej na chodniku koło piekarni gdyż ustawiane tam auta powodują utrudnienia

przy wyjeździe z ulicy jak i wjazd na ulicę."
2, „Wniosek w sprawie dofinansowania opłaty za żłobek jakie do tej pory ponoszą rodzice dzieci."

Radny Cezary Michalak zgłosił wniosek o treści:

„Wnioskuję o wyjaśnienie zaistniałej sytuacji w SP nr 4. Na stołówce szkolnej dzieci, którym OPS nie
opłacił obiadów zostały wyproszone lub nie wpuszczone na stołówkę. Kto zawinił? Dlaczego? l jakie
planowane są działania aby takie sytuacje się nie powtórzyły? Proszę o analizę skarg rodziców które
wpłynęły do SP 4 i OPS."."

Radny Jacek Poleszczuk zgłosił wnioski o treści:

l. „Proszę o sporządzenie mapy dróg, które będą przeznaczone do naprawy w ramach bieżącego
utrzymania dróg. Ilość zgłoszonych potrzeb remontowych i nieprawidłowości jakie występują na
terenie naszej gminy, potwierdza, że należy przyjąć odpowiedni plan działań i określić priorytety
związane z pilnymi naprawami."

2. „Zwracam się z prośbą do Pana Burmistrza Barlinka, o rozważenie powołania grupy roboczej,
która opracuje oraz przygotuje algorytmy działania na wypadek zdarzeń kryzysowych, które
mogą wystąpić na terenie gminy Barlinek, oraz mogą spowodować różnego rodzaju zagrożenia
życia bądź zdrowia. Przygotowanie takich algorytmów powinno dotyczyć placówek oświatowych
oraz jednostek organizacyjnych gminy."

3. „Uprzejmie proszę o dokonanie utwardzenia terenu bezpośrednio przyległego do przystanku
autobusowego w miejscowości Zelice. Obecnie miejsce to jest rozjeżdżone, są tam duże koleiny,
które utrudniają wejście dzieciom do autobusu, oraz grozi to możliwością odniesienia kontuzji."

4. „Wnioskuję o wykonanie pilnych prac przy drodze powiatowej na odcinku Jarząbki - Żelice



związanych z wykoszeniem i odkrzaczeniem poboczy. Wykonanie wymienionych prac, pozwoli
na zwiększenie bezpieczeństwa użytkowników drogi. Brak tych prac, na tym odcinku drogi od
kilku lat nie pozwala na swobodne wymijanie się pojazdów oraz maszyn rolniczych. Powyższy
wniosek należy przekazać do Starostwa Powiatowego w Myśliborzu celem podjęcia działań
opisanych na wstępie."

5. „Wnioskuję o wystąpienie do Starostwa Powiatowego w Myśliborzu o zamontowanie oznaczenia
poziomego znaku P-17 „linia przystankowa" na drodze powiatowej w miejscowości Żelice
Kolonia przy działce oznacz, nr 258, nr domu Zelice 1/1, pozwalającego na zatrzymywanie się
autobusu szkolnego. Matka dzieci nie jest w stanie odprowadzać oraz odbierać ich z przystanku
autobusowego oddalonego o 2 km od m. Jarząbki oraz o l km od m. Zelice. Autobus porusza się
po drodze Jarząbki - Zelice obok działki nr 258."

Radna Alicja Kowalewska zgłosiła wnioski o treści:

l. „Na prośbę Rady Seniorów w Barlinku wnioskuję o informację w jakim stopniu zaawansowania
znajdują się następujące postulaty RS:

l, większa tablica informacyjna przy Urzędzie Miejskim
2. ławeczki i kosze na śmieci przy ulicy Podgórnej."

2. „Wnioskuję o przeprowadzenie przeglądu studzienek systemu odprowadzania wody deszczowej
z ulic: Stodolna, Długa, 31 Stycznia i Niepodległości. Proszę o zawiadomienie mnie kiedy będą
wykonywane te czynności."

Radny Sylwester Łuczak zgłosił zapytanie o treści:

„Chciałbym uzyskać informację na temat spalonego pomostu przy „Pomorskim Uniwersytecie
Medycznym". Kto zapłaci za odbudowę spalonego pomostu?"

Radny Mariusz Maciejewski zgłosił wniosek o treści:

„Wnioskuję o wykonanie zatoczki autobusowej na ul. Leśnej przy Szkole Podstawowej nr l w miejscu
wyciętych usuniętych i planowanych do wycięcia (jedno drzewo) drzew. Wykonana inwestycja
zdecydowanie poprawi bezpieczeństwo dzieci i młodzieży, oraz poprawi drożność ul. Leśnej."

Ad.Dkt.4.

Krzysztof Paszek - Zastępca Burmistrz Barlinka poinformował, że do wniosków i zapytań
radnych odniesie się na piśmie.

Krzysztof Nocuń - Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Barlinku udzielił odpowiedzi
na wnioski radnych dot. podpalenia pomostu na „Szlaku Przygody nad Jeziorem Barlineckim".



Ad.pkt.5.

Informacji o oddziaływaniu pól elektromagnetycznych emitowanych przez urządzenia telefonii
komórkowej na terenie Miasta i Gminy Barlinek udzielili:

l. Jacek Drewniak,
2. Rafik Ennaoui,
3. Ireneusz Dykiert - Radny Rady Powiatu Pyrzyckiego,
4. Wiesław Steinke - Naczelnik Wydziału Inspekcji Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony

Środowiska w Szczecinie,
5. Paweł Gocek - ekspert od technik pomiarowych w Wojewódzkim Inspektoracie Ochrony

Środowiska w Szczecinie.

Następnie odbyła się dyskusja w przedmiotowym temacie, w której oprócz ww. osób udział wzięli
radni:

Jacek Poleszczuk,
Cezary Krzyżanowski,
Rafał Szczepaniak,
Cezary Michalak,
Michał, Antosiewicz,
Tomasz Strychalski,
Grzegorz Zieliński,

•

Radny Cezary Michalak zgłosił wniosek o treści:

„Wnioskuję o wyłączenie wszystkich ROUTEROW WiFi w przedszkolach miejskich oraz w żłobku."

Ad.pkt.6.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie określenia warunków udzielenia bonifikaty od opłaty jednorazowej za przekształcenie prawa
użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych
gruntów był przedmiotem obrad stałych Komisji Rady i wyraziły one pozytywne opinie z
uwzględnieniem następującego wniosku:

Komisje wnioskują, aby § 4 ww. projektu uchwały otrzymał brzmienie:

„§4. Bonifikaty wymienione w § 2 stosuje się w przypadku, gdy w dniu złożenia wniosku o bonifikatę
spełnione są łącznie następujące warunki:

l. wnioskodawca nie zalega z płatnościami wobec Gminy Barlinek z tytułu opłaty za użytkowanie
wieczyste i podatku od nieruchomości,

2. wnioskodawca nie korzystać wcześniej z bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa
użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości udzielonej przez Gminę Barlinek
chyba, że bonifikata została zwrócona,

3. nieruchomość musi być zabudowana i wykorzystywana jedynie na własne cele mieszkaniowe



oraz winna być zgłoszona zgodnie z przepisami prawa budowlanego do użytkowania,
4. nieruchomość lub lokal mieszkalny, z którym związany jest udział we współwłasności

nieruchomości gruntowej, której dotyczy udzielenie bonifikaty od jednorazowej opłaty za
przekształcenie, nie może być miejscem prowadzenia działalności gospodarczej,

5. w przypadku przekształcenia udziałów w prawie użytkowania wieczystego w prawo własności
związanych z własnością kilki lokali mieszkalnych lub nieruchomości gruntowych należących do
tej samej osoby, bonifikata udzielana jest tylko do jednego udziału lub jednej nieruchomości
gruntowej,

6. prawo wnioskodawcy do nieruchomości, podlegającej przekształceniu, jest ujawnione w treści
księgi wieczystej."
Następnie poinformował, że w dniu 29 stycznia br. do biura Rady Miejskiej wpłynęła
autopoprawka Burmistrza Barlinka do ww. projektu uchwały.

Krzysztof Paszek - Zastępca Burmistrza Barlinka przedstawił autopoprawkę do ww. projektu
uchwały.

LV dyskusji nad projektem uchwały głos zabrali:
- radny Michał Antosiewicz,
- Zastępca Burmistrza Barlinka.

W wyniku jawnego Imiennego głosowania - przy 12 głosach za autopoprawką i l wstrzymującym się
(na stan 13 radnych) - Rada Miejska przyjęła autopoprawkę Burmistrza Barlinka do projektu
uchwały.

c

W wyniku jawnego imiennego głosowania - przy 12 głosach za i l wstrzymującym się (na stan 13
radnych) - Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie określenia warunków udzielenia bonifikaty od
opłaty jednorazowej za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na
ce/e mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów z uwzględnieniem autopoprawki.

Projekt uchwały, autopoprawka oraz uchwała Nr V/26/2019
stanowią załączniki do protokółu.

Ad.pkt.7.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia
stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności był przedmiotem obrad
stałych Komisji Rady i wyraziły one pozytywne opinie.

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrali:
- radny Mariusz Maciejewski,
- radny Michał Antosiewicz,
- radna Iwona Rudnicka,
- radny Cezary Krzyżanowski,



- radny Sylwester Łuczak,
- radny Cezary Michalak,
- radny Rafał Szczepaniak,
- Zbigniew Blezień - Prezes Zarządu PGKSp. z o.o. w Barlinku.

Radny Michał Antosiewicz wnioskował o wprowadzenie następującej zmiany zapisu w § l ust. 3
ww. projektu uchwały:
„Sformułowanie „więcej niż 5 osób" zastąpić sformułowaniem „co najmniej 5 osób"."

Radny Cezary Michalak zgłosił wniosek o treści:
„Wnioskuję o wymianę pojemników do segregacji śmieci na nowe, znajdujące się przy ulicy
Słowackiego 9, Słowackiego 7 i Szpitalnej 13."

1/1/ wyniku jawnego imiennego głosowania - przy 11 głosach za wnioskiem i 2 wstrzymujących się (na
stan 13 radnych) - Rada Miejska przyjęła wniosek radnego Michała Antosiewicza w sprawie zmiany
zapisu w § l ust. 3 ww. projektu uchwały:
„Sformułowanie „więcej niż 5 osób" zastąpić sformułowaniem „co najmniej 5 osób"."

W wyniku jawnego imiennego głosowania - przy 10 głosach za, l przeciw i 2 wstrzymujących się (na
stan 13 radnych) - Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za
pojemnik o określonej pojemności z uwzględnieniem wniosku radnego Michała Antosiewicza.

Projekt uchwały oraz uchwała Nr V/27/2019
stanowią załączniki do protokółu.

Ad okt.8.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2019 rok był przedmiotem obrad stałych Komisji Rady i
wyraziły one pozytywne opinie.

14/ wyniku jawnego imiennego głosowania -jednomyślnie (na stan 13 radnych) - Rada Miejska
podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2019 rok.

Projekt uchwały oraz uchwała Nr V/28/2019
stanowią załączniki do protokółu.

Ad.pkt.9.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019 był przedmiotem obrad stałych Komisji Rady i wyraziły one
pozytywne opinie.



W wyniku jawnego imiennego głosowania - przy 12 głosach za i l wstrzymującym się (na stan 13
radnych) - Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019.

Projekt uchwały oraz uchwała Nr V/29/2019
stanowią załączniki do protokółu.

Ad okt10.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do spółki Szpital Barlinek spółka z
ograniczoną odpowiedzialnością, na podwyższenie jej kapitału zakładowego oraz objęcie udziałów w
podwyższonym kapitale był przedmiotem obrad stałych Komisji Rady i wyraziły one pozytywne opinie.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - jednomyślnie (na stan 13 radnych) - Rada Miejska
podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do spółki Szpital
Barlinek spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, na podwyższenie jej kapitału zakładowego oraz
objęcie udziałów w podwyższonym kapitale.

Projekt uchwały oraz uchwała Nr V/30/2019
stanowią załączniki do protokółu.

Ad.pk.il.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie nabycia przez Gminę Barlinek udziału 3/8 części w nieruchomości gruntowej oznaczonej w
ewidencji gruntów działką nr 255 w obr. l Barlinka był przedmiotem obrad stałych Komisji Rady i
ivyraz/Yy one pozytywne opinie.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - przy 12 głosach za i l wstrzymującym się (na stan 13
radnych) - Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie nabycia przez Gminę Barlinek udziału 3/8 części
w nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewidencji gruntów działką nr 255
w obr. l Barlinka.

Projekt uchwały oraz uchwała Nr V/31/2019
stanowią załączniki do protokółu.



Ad.pkt.12.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały
zmieniający uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa
Zachodniopomorskiego był przedmiotem obrad stałych Komisji Rady Miejskiej i wyraziły one
pozytywne op/n/e.

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrali:

- radny Cezary Krzyżanowski,

- radny Michał Antosiewicz,

- Krzysztof Paszek - Zastępca Burmistrza Barlinka,

- radny Mariusz Maciejewski,

- radny Rafał Szczepaniak,

- Edyta Włodkowska - Skarbnik Barlinka.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - jednomyślnie (na stan 13 radnych) - Rada Miejska
podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu
Województwa Zachodniopomorskiego.

Projekt uchwały oraz uchwała Nr V/32/2019
stanowią załączniki do protokółu.

( Ad. pkt. 13.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie upoważniania Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej był przedmiotem obrad stałych Komisji
Rady Miejskiej i wyraziły one pozytywne opinie.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - jednomyślnie (na stan 13 radnych) - Rada Miejska
podjęła uchwałę w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej.

Projekt uchwały oraz uchwała Nr V/33/2019
stanowią załączniki do protokółu.



Ad.pkt.14.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił Radzie Miejskiej Informację z
pracy w okresie sprawozdawczym oraz poinformował, że w okresie tym nie zgłoszono poprawek i
uzupełnień do protokołów z poprzednich sesji.

Ww. Informacja
stanowi załącznik do protokółu.

Ad.pkt.15.

Krzysztof Paszek - Zastępca Burmistrz Barlinka przedstawił Radzie Miejskiej Informację z pracy
Burmistrza Barlinka w okresie międzysesyjnym wraz z jej rozszerzeniem.

(
Ww. Informacja wraz z rozszerzeniem

stanowi załącznik do protokołu.

c

W sprawie Informacji z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym:

l, w zakresie spraw gospodarki przestrzennej i inwestycji głos zabrali:
- radny Rafał Szczepaniak,
- radny Michał Antosiewicz,
- radny Cezary Krzyżanowski,

2, w zakresie spraw gospodarowania nieruchomościami głos zabrali:
- radny Jerzy Symela,
- radny Rafał Szczepaniak,
- radny Michał Antosiewicz,
- radny Cezary Krzyżanowski,
- radny Sylwester Łuczak.

Szczegółowych odpowiedzi na pytania radnych udzielili:

l, Krzysztof Paszek - Zastępca Burmistrza Barlinka,
2, Janusz Zubyk - Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Inwestycji tut. Urzędu Miejskiego.

Nikt nie zabrał głosu w sprawie:

l. rozszerzenia Informacji z pracy Burmistrza Barlinka w okresie międzysesyjnym,
2. wydanych Zarządzeń przez Burmistrza,
3. decyzji podjętych na podstawie Uchwały NrV/92/15 Rady Miejskiej w Barlinku z dnia

29 stycznia 2015 r. w sprawie określenia zasad wydzierżawiania, najmu, użyczania, obciążania
nieruchomości oraz ich części, stanowiących własność Gminy Barlinek.



c

Ad. okt. 16.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej omówił sprawy organizacyjne związane z
pracą Rady w miesiącu lutym 2019 r.

Ad.pkt.17.

Na tym wyczerpał się porządek posiedzenia w związku, z czym Mariusz Maciejewski -
Przewodniczący Rady Miejskiej zakończył V sesję Rady Miejskiej.

Czas trwania obrad: od godz. 12°° do godz. 1855.

Treść wypowiedzi radnych oraz osób biorących udział w obradach

znajduje się na załączonym do protokołu nagraniu, na którym utrwalono przebieg sesji.

c

sporządził
Anna Dmytruszewska
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